

Financial Offer: Supply Kerosene for Cooking Purpose for Mahmoudly, Twahynia and Tel Samal Camps in Northeast Syria.

العرض المالي: تجهيز الكيروسين (النفط أبيض) لأغراض الطبخ في مخيمات محمودلي، طويحينة و تل السمن في شمال شرق سوريا

#	Description of the Items	Unit	Quantity	Unit Price (USD)
1	Kerosene must be covering following specifications : - Colour : White of near to Light Yellow - Odour : Hydro Carbon/Acceptable - Flame test : light blue/blue color - Visual test : Clean and clear (no visible impurities like particles etc)	Liter	1	

Estimated Quantity

#	Item	Item Description	Unit	Quantity per location/ Round (liter)			Total Qty (liters)
				MHD	TWH	TCS	
1	Kerosene for Cooking purpose	Kerosene must be covering following specifications : - Colour : White of near to Light Yellow - Odour : Hydro Carbon/Acceptable - Flame test : light blue/blue color - Visual test : Clean and clear (no visible impurities like particles etc)	Liter	56,400	20,850	38,150	115,400

NOTES:

- 1- All the items should be approved by our organization's field Staff.
- 2- Our organization is not bound to buy the whole quantity mentioned in the BOQ and will order as per need.
- 3- All the item quantities should be apply INCOTERM 2010 DDP (Delivery Duty Paid) to the mentioned locations.
- 4- Our organization is not bound to contract with one company and can split the award between one or more companies.
- 5- The delivery Locations are **Mahmoudly, Tiwayhinah and Telsaman Camps** in North-East Syria
- 6- The offered Prices includes, transportation, loading & unloading and any other cost to deliver and Implementation to locations mentioned in point(5) above in North East SYRIA
- 7-The vendor must Submitted signed and stamped the Scope of the Work (SOWs) that attached with Package otherwise the offer will be excluded

ملاحظات:

- 1- يجب الموافقة على جميع الفقرات من قبل موظف الموقع لمنظمتنا.
- 2- منضمتنا ليست ملزمة بشراء الكمية الكاملة المذكورة في جدول الكميات ويكون الطلب حسب الحاجة.
- 3- جميع كميات المواد يجب ان يكون (التسليم واجب مدفوعة) إلى المواقع المذكورة.
- 4- المنظمة ليست ملزمة بان تتعاقد مع شركة واحدة, ويمكن تجزئة العطاء بين أكثر من شركة
- 5- مواقع التوصيل موجودة في مخيمات المحمودلي ، طويحينية وتل سمن في شمال شرق سوريا.
- 6- الأسعار المقدمة تشمل جميع المصاريف من النقل و التحميل و التسليم والتنفيذ للمناطق المذكورة في النقطة رقم (5) اعلاه في شمال شرق سوريا.
- 7- يجب على مورد تقديم نطاق الاعمال (SOWs) موقعا ومختوما . المرفق مع الحزمة وبخلافه يتم استبعاد العرض

Name of Signatory: _____

Title of Signatory: _____

Name of Bidder: _____

Signature & stamp:

Date of Signing: _____